

**PERMANENT MISSION OF THE RUSSIAN
FEDERATION TO THE UNITED NATIONS
OFFICE AND OTHER INTERNATIONAL
ORGANIZATIONS IN GENEVA**

No. 1560

The Permanent Mission of the Russian Federation to the United Nations Office and other international organizations in Geneva presents its compliments to the Office of the United Nations High Commissioner for Human Rights and, with reference to the joint communication of 4 April 2024 from several special procedures of the Human Rights Council (AL RUS 2/2024) regarding the situation concerning Mr. A Ladin, has the honour to submit the following information.

The Russian side considers this request as an inadmissible attempt to exert pressure on Russian judicial bodies and interfere in the course of the judicial process, since the procedural hearings initiated by the Bar Association of Tyumen Province of the Russian Federation against Mr. A. Ladin have been suspended due to his filing an appeal. In view of the above, the joint request will be left unanswered.

The Permanent Mission takes this opportunity to convey to the Office of the United Nations High Commissioner for Human Rights the renewed assurances of its highest consideration.

Geneva, 19 April 2024

OFFICE OF THE UNITED
NATIONS HIGH
COMMISSIONER FOR HUMAN
RIGHTS
Geneva.





ПОСТОЯННОЕ ПРЕДСТАВИТЕЛЬСТВО
РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ
ПРИ ОТДЕЛЕНИИ ООН И ДРУГИХ
МЕЖДУНАРОДНЫХ ОРГАНИЗАЦИЯХ
В ЖЕНЕВЕ

PERMANENT MISSION
OF THE RUSSIAN FEDERATION
TO THE UNITED NATIONS OFFICE AND
OTHER INTERNATIONAL ORGANIZATIONS
IN GENEVA

№ 1660

OHCHR REGISTRY

22 AVR. 2024

Recipients : SPD

Enclosure :

Постоянное представительство Российской Федерации при Отделении ООН и других международных организациях в Женеве свидетельствует свое уважение Управлению Верховного комиссара ООН по правам человека и в связи с совместным обращением ряда специальных процедур Совета ООН по правам человека AL RUS 2/2024 от 4 апреля 2024 года по ситуации вокруг А.Ладына имеет честь сообщить следующее.

Российская сторона рассматривает данный запрос в качестве недопустимой попытки оказания давления на российские судебные инстанции и вмешательства в ход судебного процесса, поскольку начатые Адвокатской палатой Тюменской области Российской Федерации разбирательства процессуального характера в отношении А.Ладына приостановлены в связи с подачей им соответствующей апелляции. С учетом изложенного совместный запрос будет оставлен без ответа.

Постоянное представительство пользуется настоящей возможностью, чтобы возобновить Управлению уверения в своем весьма высоком уважении.

г. Женева, 19 апреля 2024 года

УПРАВЛЕНИЕ ВЕРХОВНОГО
КОМИССАРА ООН
ПО ПРАВАМ ЧЕЛОВЕКА

Женева

